
NENAD PREDOVAN:  

- Lijep pozdrav svima!  

Poštovani gospodine Gradonačelniče pitanje je za vas.  

Na Visokom upravnom sudu izgubili ste vašu važnu bitku, bitku s mjerom roditelj 

odgojitelj. To je vaš strašan poraz, nedopustiv za ozbiljne političare. Kad bih vas pitao u maniri 

kako vi pitate i razgovarate s oporbenim zastupnicima pitao bih vas je li vas sram zbog toga što 

ste tako traljavo pripremili Odluku koja je pala na sudu? Ali ja držim da pitanje kako bi ste ga 

vi postavili nije najpristojnije pa vas neću pitati da li vas je sram ali pitat ću vas nešto puno 

pozitivnije, da li ste iz toga naučili lekciju? I hoćete li popravni ispit za koji vas je kao kakvog 

lošeg učenika uputio Visoki upravni sud iskoristiti za široki angažman stručnjaka ali naravno i 

roditelja odgojitelja za pripremu nove odluke koja neće doživjeti nove takve porazne 

reperkusije na sudu ili na sudovima?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala na pitanju zastupniče Predovan.  

Ja bih isto tako vas mogao pitati da li je vama neugodno zbog toga što je vaša stranka 

donijela Odluku o roditeljima odgojiteljima, mjeru za koju je sud utvrdio da nije imala nikakav 

demografski, da nije imala demografski učinak, da nije ispunila svoje ciljeve a koštala je Grad 

Zagreb petnaest puta više nego izgradnja dječjih vrtića koji su prenatrpani i koji ovih dana 

pokušavamo rješavati roditelje, žalbe roditelja kako god znamo i umijemo s kapacitetima 

dječjih vrtića koje ste nam ostavili. Ja bih to vas prije svega pitao, da li je vama neugodno da je 

vaša stranka i da ste vi osobno podržavali tu mjeru i u prošlom mandatu kao zastupnik, borili 

se rukama i nogama da ne dođe niti do revizije te mjere a sud je utvrdio da ona nije ispunila 

svoje ciljeve. Ne samo da je sud utvrdio da itekako smo mogli mijenjati i da smijemo mijenjati, 

iako ste vi s ove govornice svi tvrdili da su to stečena prava, da se ne mogu revidirat, tvrdili ste 

da je riječ o nezakonitoj retroaktivnosti. Mogu citirat šta ste sve govorili s ove govornice i sud 

je utvrdio da to nije točno. Jel' vama neugodno? Jel vama neugodno zbog toga? Recite mi kakav 

je to presedan koji smo mi trebali slijedit? Koliko je to trebalo biti rok prilagodbe? Znači stavili 

smo ga na četiri i pol mjeseca. Koja je to druga mjera se u Hrvatskoj tako revidirala pa smo 

trebali po toj formuli, po tom presedanu reć ne, trebalo je biti duže ili kraće. A ponavljam vi ste 

cijelo vrijeme govorili da se to ne može ni smanjivat. Ja se sjećam prvih sastanaka, prvog 

sastanka s udrugama roditelja odgojitelja koji su rekli mi ne pristajemo na nikakvo smanjenje. 

Nikakvo smanjenje. To su stečena prava, ne smijete nam ih dirat. Nema tu pregovora o bilo 

kakvom smanjenju naknade. Nema pregovora oko  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

godina djeteta. Nema oko ničega pregovora 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- jer su to stečena prava. Sud je utvrdio da nisu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Bit će mogućnost za dodatno objašnjenje.  

Želite zastupniče Predovan? Izvolite potpredsjedniče, zahtjev za dodatnim 

objašnjenjem.  
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NENAD PREDOVAN:  

- Gospodine gradonačelniče, hvala vam na pitanju i ne, nije mi neugodno odgovoru. 

Nije mi ni najmanje neugodno, pogotovo što je Klub Stranke rada i solidarnosti 24. veljače 

inicirao upravo takvu točku dnevnoga reda gdje smo imali šanse nešto napraviti.  

Međutim ja sada, 24. veljače kad je Klub Stranke postavio upravo  

 

UPADICA iz klupe: - Ove godine?  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Da, da, da, ove godine, ove godine na ono što je bilo u prosincu. Sad sam izgubio nešto 

vremena.  

Ja neću konstatirati kako vi konstatirate kad razgovarate s oporbenim zastupnicima i 

neću reći da vaš mozak jednostavno ne može pojmiti zahtjeve za temeljitim i širokim 

sagledavanjem cijelog tog problema i razgovorima s ekonomistima, demografima, pravnicima 

itd. Kad bih rek'o na način kako vi to kažete oporbenim zastupnicima, a rekli ste u više navrata, 

vaš mozak to ne može ni pojmiti sigurno bih prešao mjeru za ovom govornicom. Zato neću reći 

ala Tomašević da vaš mozak to ne može pojmiti, to bi prevršilo ono što se za ovom govornicom 

smije reći, ali zamolit ću vas da se vratimo na sam početak, da pogledate sjednicu Gradske 

skupštine od 24. veljače jer ja zaista držim da je tada još bila šansa da se nešto popravi i da ne 

dođe do toga kako je. Nismo bili isključivi sasvim sigurno. Pogledajte tu raspravu i vidjet ćete 

sasvim sigurno i neke dobre prijedloge.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo potpredsjedniče Skupštine.  

Dodatno objašnjenje će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Predovan, znate kad je bila vaša šansa da to popravite? Prije godinu i pol. 

Jer tada je Ured za demografiju inicirao reviziju ove mjere kada je vidio da eksponencijalno 

rastu troškovi ove mjere, da su se potpuno oteli kontroli, da su došli sve do pola milijarde kuna. 

I Ured za demografiju Grada Zagreba u prošloj vlasti, ne dok sam ja bio gradonačelnik, je 

inicirao reviziju ove mjere. I vaša stranka i gradonačelnik bivši su to zaustavili. Tada je bio, 

tada je bio, tada je bila šansa za popravak, kao što vi kažete, ove mjere. Tada.  

Znači ponovit ću još jednom, sud je utvrdio, ako se već pozivamo na sud, da je legitimno 

pravo novoizabrane, demokratski izabrane vlasti da revidira ove privilegije a ne stečena prava. 

Isto tako je utvrdio da je naš javni interes da taj novac uložimo u dječje vrtiće legitiman i 

opravdan i da se slaže s njime. Znači ja ću ponovit, petnaest puta više je u pet godina otišlo na 

mjeru roditelj odgojitelj nego na gradnju novih dječjih vrtića.  

Grad Zagreb nema dovoljno dječjih vrtića. Imamo navalu na jaslice. Imamo navalu na jaslice. 

To nema veze s roditeljima odgojiteljima. Roditelji odgojitelji nisu mogli upisat djecu u jaslice 

ali mi imamo sada, ove godine, ne samo u Zagrebu, u Sisku, u Rijeci, u drugim gradovima 

navalu na jaslice. I treba nam, ponavljam, 400 milijuna kuna iz proračuna, gradskog, zajedno 

sa 130 i nešto milijuna kuna iz EU sredstava da u sljedeće dvije godine konačno izgradimo 

dovoljno dječjih vrtića u gradu Zagrebu. I mi ćemo to napravit. I zato ćemo ove, ovo što nam 

je sud dao za pravo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

unatoč vašim primjedbama ići u novu izmjenu Odluke.  

 

 


